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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Pontosan mely kutatások és tanulmányok mondják azt
a Kormánynak, hogy hazánk földrajzi adottságai nem kedveznek a szélenergia 
hasznosításának? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Először  is  szeretném megköszönni,  hogy  a  parlamentben  Koncz  Zsófia  államtitkár  asszonnyal
érdemi szakmai vitát folytathatunk a szélerőművek működése kapcsán is. Ezt a szakmai diskurzust
folytatva  szeretnék  további  kérdést  feltenni  a  szélenergia  hazai  hasznosításával  kapcsolatban.
Utalok a K/311. számú, a K/312. számú és a K/313. számú írásbeli kérdésemre adott összefoglaló
minisztériumi  válaszra,  továbbá a  K/399.  számú parlamenti  kérdésemre  adott  válaszra.  Nagyon
kíváncsi  vagyok  szakmai  szempontból  is,  mi  akadályozza  a  szélenergia  hazai  hasznosítását,  a
szélerőművek üzembe helyezésének széles körű, újbóli lehetőségét Magyarországon.

Az előbb hivatkozott kérdésemre adott parlamenti válaszában államtitkár asszony azt mondja, hogy
„hazánk klímavédelmi és energiafüggetlenségi törekvéseinek fókuszában tiszta, okos-, megfizethető
energia áll,  és igazából  hétről  hétre beszélhetünk a szélenergia kérdéséről,  de hazánk földrajzi
adottságai nem fognak változni, és az a helyzet, hogy a földrajzi adottságokat figyelembe véve a
megújuló energia területén a napenergia, a biogén forrású energiatermelés, illetve a geotermikus és
termálenergia a legfontosabbak.”  Azt is mondta még, hogy „a megújuló energiaforrások közül
tehát leginkább a napenergiának kedveznek a magyar természeti adottságok, ezért a kormány a
naperőművek használatát és fejlesztését tartja indokoltnak és célszerűnek”.

Ezzel kapcsolatban kérdezem Miniszter Urat:

• Mely tudományos kutatások, tanulmányok, szakértői vélemények mondják azt a kormányzat



 
számára, hogy hazánk földrajzi adottságai nem kedveznek a szélenergia hasznosításának?

• Kérem, a Kormány számára rendelkezésre álló tudományos kutatásokat és tanulmányokat 
sorolja fel a kutatók / szerzők, a kutatások / tanulmányok címe és a kutatás / publikálás éve 
megjelölésével!

 

A  Kormány  számára  rendelkezésre  álló,  a  Kormányt  a  szélenergia  hasznosításáról  lebeszélő
tudományos  kutatásokat  és  tanulmányokat,  publikációkat  mindenképpen  szeretném  elolvasni,
áttekinteni.

Kérem, segítse szakmai felkészülésemet!

Budapest, 2022.07.06.

 

Válaszát előre is köszönöm!

 

Kanász-Nagy Máté

(LMP)
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